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Szákszend Község Önkormányzata 

képviselő-testülete 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Ügyszám: 17-SZAK/44-4/2025 

 

Készült: Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. március 19-én megtartott 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: Papp Attila Csaba polgármester, Klestenitz Miklós alpolgármester, Bodányi Endre 

képviselő, Havasiné Orbán Ildikó képviselő, Palotai Bence képviselő, Veréb Zoltán képviselő, Takács 

Áron József képviselő, Dr. Tomayer Tamás jegyző, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

Igazoltan távol:  

 

Meghívottak: Thissen Jolien Lennie bizottsági tag, Takács Tímea bizottsági tag/művelődésszervező, 

Takács Gyöngyi bizottsági tag/intézményvezető, Jakubács Sándorné óvodapedagógus, Palotainé Papp 

Éva igazgató 

 

Papp Attila Csaba polgármester köszöntötte képviselőtársait és a jelenlévőket. 

 

Az ülést 16 órakor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 7 fő 

települési képviselőből 7 fő jelen volt.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. Elmondta, hogy a meghívóban 8 napirendi pont szerepel.  

A tárgyalandó napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt. 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak a napirendi pont tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő-részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 23/2025. (III.19.) határozata a 

napirendről 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a 2025. március 19-i, munkaterv szerinti ülésén 

az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

-Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

-Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 9/2021. (IX. 24.) önkormányzati rendelete módosítása 

-Szákszend Község Önkormányzata, valamint az általa irányított költségvetési szervek/intézmények 

2025-2029. időszakra szóló Belső ellenőrzési stratégiai terve 

-Szákszend Község 2025-2029. időszakra szóló Gazdasági Programja 

-Az önkormányzat tulajdonában lévő gépek bérleti díjának meghatározásáról 

-Beszámoló a község 2024.évi egészségügyi helyzetéről 

-Beszámoló a község 2024.évi szociális alapszolgáltatási tevékenységéről 

-Kérdés, interpelláció 
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Felelős: Papp Attila Csaba polgármester 

1. NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  
Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): Alpolgármester úr felvetette, hogy a Szákszendi Polgárőr Egyesület részére 

vásároljon az önkormányzat irodakonténert, mert szükségük van egy helyiségre, ahol az adminisztratív 

feladataikat el tudják látni. A konténert az önkormányzat vásárolná meg, így a későbbiekben is fel 

lehetne használni más célra. Javaslom, hogy az önkormányzat legfeljebb bruttó 1.500.000 Ft áron 

vásároljon és helyezzen üzembe egy irodakonténert. 

 

Az önkormányzat minden évben jutalomban részesítheti (és eddig részesítette) a település körzeti 

megbízottját. Sajnos a körzeti megbízott a fogadóóráját már nem a településen, hanem az oroszlányi 

rendőrkapitányságon tartja, illetve a ritkán tud jelen lenni a településen. Ettől függetlenül mindig 

számíthatunk a körzeti megbízottra. Problémák esetén, a lehetőségeihez képest rendelkezésünkre áll. A 

rendőrnap alkalmából bruttó 100.000 Ft jutalomra terjesztem fel. 

 

Papp Attila Csaba kiegészítette az előterjesztést azzal, hogy nem a körzeti megbízott hibája, hogy nincs 

kint. Nincs elég ember, máshol végez szolgálatot. Telefonon mindig eléri, próbál segíteni lehetőségeihez 

mérten, ugyanakkor nincs itt. Javaslatot tett bruttó 100.000 Ft jutalomról, kéri, hogy mérlegeljenek, nem 

egyszerű döntés. Véleménye szerint számít is rá, a felettesei ezzel kalkulálnak. Véleménye szerint 

jelezni kell, hogy nem elégedettek.  

 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés szerinti 1.határozati javaslatot. Nem 

javasolja elfogadásra az irodakonténer megvásárlásáról szóló határozati javaslatot. Javasolják, hogy a 

körzeti megbízott bruttó 50.000 Ft jutalomban részesítse az önkormányzat. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és elfogadásra javasolja az előterjesztés szerinti 1.határozati javaslatot. Nem javasolja 

elfogadásra a 2.határozati javaslatot. Nem javasolja, hogy a körzeti megbízott jutalomban részesüljön. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés 1. határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

24/2025. (III.19.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete elfogadja a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. március 21. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az előterjesztésben szereplő 2. határozati 

javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület az előterjesztés 2. határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 2 igen, 5 nem szavazattal nem fogadta el és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

25/2025. (III.19.) határozata 

irodakonténer beszerzéséről 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete nem fogadta el az alábbi határozatot: 

A Szákszendi Polgárőr Egyesület (2856 Szákszend, Száki utca 93.) adminisztratív feladatainak 

támogatására irodakonténert vásárol legfeljebb bruttó 1.500.000 Ft értékben, amelynek fedezete 

rendelkezésre áll az önkormányzat 2025. évi költségvetésének egyéb tárgyi eszközök beszerzése, 

létesítése rovatán. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. március 21. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az az alábbi határozati javaslat 

elfogadásáról: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

…/2025. (...) határozata 

a körzeti megbízott jutalmáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

Bruttó 50.000 Ft jutalomban részesíti Fehér István r. törzszászlós körzeti megbízottat szakmai 

munkájának elismeréseként, amelynek fedezete rendelkezésre áll az önkormányzat 2025. évi 

költségvetésének munkavégzésre irányuló egyéb jogviszonyban nem saját foglalkoztatottnak fizetett 

juttatások rovatán. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. március 21. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő részvételével, 

3 igen, 4 nem szavazattal nem fogadta el és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

26/2025. (III.19.) határozata 

a körzeti megbízott jutalmáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot nem fogadta el: 

Bruttó 50.000 Ft jutalomban részesíti Fehér István r. törzszászlós körzeti megbízottat szakmai 

munkájának elismeréseként, amelynek fedezete rendelkezésre áll az önkormányzat 2025. évi 

költségvetésének munkavégzésre irányuló egyéb jogviszonyban nem saját foglalkoztatottnak fizetett 

juttatások rovatán. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. március 21. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy szavazzanak az az alábbi határozati javaslat 

elfogadásáról: 
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Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

…/2025. (III.19.) határozata 

a körzeti megbízott jutalmáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

Nem részesíti jutalomban Fehér István r. törzszászlós körzeti megbízottat. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. március 21. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő részvételével, 

4 igen, 3 nem szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

27/2025. (III.19.) határozata 

a körzeti megbízott jutalmáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

Nem részesíti jutalomban Fehér István r. törzszászlós körzeti megbízottat. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. március 21. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 9/2021. (IX. 24.) önkormányzati rendelete módosítása 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletet javaslom 

kiegészíteni azzal, hogy a több bizottság feladatait, hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása 

érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei 

állapodnak meg. Az együttes bizottsági ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet elfogadásra javasolja. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezetet elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés rendelettervezetét nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és megalkotta a 

Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 7/2025. (III. 21.) önkormányzati 

rendeletét 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 9/2021. (IX. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 
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3. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend Község Önkormányzata, valamint az általa irányított költségvetési szervek/intézmények 

2025-2029. időszakra szóló Belső ellenőrzési stratégiai terve  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: György Árpád belső ellenőr, Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló 

Kormányrendelet előírásainak megfelelően a stratégiai ellenőrzési tervet az Önkormányzat hosszú távú 

céljaival összhangban kell elkészíteni. Az Önkormányzat hosszú távú céljai, célkitűzései a Képviselő-

testület által elfogadott gazdasági programban kerülnek elfogadásra. Tekintettel arra, hogy jelen 

stratégiai terv elkészítéséig az Önkormányzat nem rendelkezik a Képviselő-testület által elfogadott 

gazdasági programmal, a 2025-29. időszak stratégiai ellenőrzési tervét a belső ellenőrzések eddigi 

tapasztalatai alapján készült el, amely az előterjesztés melléklete. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
28/2025. (III.19.) határozata 

Szákszend Község Önkormányzata, valamint az általa irányított költségvetési 

szervek/intézmények 2025-2029. időszakra szóló Belső ellenőrzési stratégiai tervéről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete jóváhagyja az előterjesztés melléklete 

szerinti tartalommal Szákszend Község Önkormányzata, valamint az általa irányított költségvetési 

szervek/intézmények 2025-2029. időszakra szóló Belső ellenőrzési stratégiai tervét. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. március 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

4. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend Község 2025-2029. időszakra szóló Gazdasági Programja  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Papp Attila Csaba polgármester, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): A gazdasági program, fejlesztési terv a képviselő-testület megbízatásának 

időtartamára vagy azt meghaladó időszakra szól. A gazdasági program, fejlesztési terv helyi szinten 

meghatározza mindazokat a célkitűzéseket és feladatokat, amelyek a helyi önkormányzat költségvetési 

lehetőségeivel összhangban, a helyi társadalmi, környezeti és gazdasági adottságok átfogó 

figyelembevételével a helyi önkormányzat által nyújtandó feladatok biztosítását, színvonalának javítását 

szolgálják. A gazdasági program az előterjesztés melléklete. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
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Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
29/2025. (III.19.) határozata 

Szákszend Község 2025-2029. időszakra szóló Gazdasági Programjáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete jóváhagyja az előterjesztés melléklete 

szerinti tartalommal Szákszend Község 2025-2029. időszakra szóló Gazdasági Programját. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. március 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

5. NAPIRENDI PONT: 

Az önkormányzat tulajdonában lévő gépek bérleti díjának meghatározásáról  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): Az önkormányzat használatában álló bizonyos gépeket javaslom, hogy a lakosság is 

bérbe is tudja venni. A piaci ár alatt történne a bérbeadás, ezzel segítve a lakosságot.  

Papp Attila Csaba polgármester kiegészítette az előterjesztést azzal, hogy a cél az, hogy eddig is 

kölcsön voltak adva alkalmanként a gépek, és nehezen jutottak vissza az önkormányzathoz.  

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja azzal a 

módosítással, hogy kauciót kérjenek. 20.000-30.000 Ft-os egyszeri kauciót javasolnak.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy tegyék fel egy betonkeverőt kérnek kölcsön egy 

napra. Előfordulhat, hogy az adott illetőnek nincs a kaucióra fedezete. Gondolják akkor át a kaució 

mértékét. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben a napirendben való döntés elnapolásáról. 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
30/2025. (III.19.) határozata 

önkormányzat tulajdonában lévő gépek bérleti díjának meghatározásáról 
 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete a „Az önkormányzat tulajdonában lévő 

gépek bérleti díjának meghatározásáról” című napirendi pontban való döntést elnapolja a 2025. április 

23. napján tartott munkaterv szerinti ülésre. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. március 21. 
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Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

6. NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló a község 2024.évi egészségügyi helyzetéről  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Dr. Tóth Csaba háziorvos, Wessel Tünde védőnő 

 

(Papp Attila Csaba): Dr. Tóth Csaba háziorvos és Wessel Tünde körzeti védőnő elkészítette a 

közegészségügy 2024. évi helyzetéről szóló beszámolót, amely az előterjesztés mellékletét képezi.  

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
31/2025. (III.19.) határozata 

a község 2024. évi egészségügyi helyzetéről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1.Elfogadja dr. Tóth Csaba háziorvos és Wessel Tünde körzeti védőnő beszámolóját a 2024. évi 

tevékenységéről az előterjesztés 1. és 2. számú melléklete szerinti tartalommal.  

2. Megköszöni az elmúlt évben végzett eredményes munkájukat. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. március 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

7. NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló a község 2024.évi szociális alapszolgáltatási tevékenységéről  
Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető, Takács Gyöngyi intézményvezető 

 

(Papp Attila Csaba): Takács Gyöngyi a Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási 

Központ vezetője és Kovács Laura kirendeltségvezető elkészítette a település 2024. évi alapszolgáltatási 

tevékenységéről szóló beszámolót, amely az előterjesztés mellékletét képezi. 

Havasiné Orbán Ildikó a Szociális-kulturális és Sportbizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta 

a napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Bodányi Endre Lajos az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a 

napirendi pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
32/2025. (III.19.) határozata 

a község 2024. évi szociális alapszolgáltatási tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja Takács Gyöngyi a Szákszendi Szociális és Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ 

intézményvezetője és Kovács Laura kirendeltségvezető beszámolóját a 2024. évi tevékenységéről 

az előterjesztés 1. és 2. számú melléklete szerinti tartalommal.  

2. Megköszöni az elmúlt évben végzett eredményes munkájukat. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. március 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

8. NAPIRENDI PONT: 

Kérdés, interpelláció 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy felvetődött zöldhulladékudvar kialakítása. 

Megnézték a helyet, beszéltek róla. Arra jutottak, hogy a zöldhulladékudvarnak nincs létjogosultsága. 

Lehet, hogy át kell gondolni, hogy az összegyűjtött ágak feldolgozására felbéreljenek valakit. Át kell 

gondolni, hogy érdemes-e ágdarálót beszerezni. A hulladékudvar létesítését nem erőltetné. A gazdasági 

programban is szerepel a játszóterek kialakítása. Szeretné, hogy az elsőt már ebben az évben 

kialakítanák. Az egyiket Szákon szeretné, a másikat Szenden. Először a szendi részen javasolja, hogy 

építsék ki. Kéri, hogy gondolkodjanak azon, hogy hol legyen. Két ötlete van, az egyik a szendi focipálya 

melletti rész. A későbbiekben a játszótér mellé futópályát, vagy felnőtt játszóteret is ki tudnának 

alakítani. Itt a forgalom miatt vannak aggodalmai. A másik területnek a Csillag utca-Kossuth Lajos utca-

Fő utca találkozásánál található háromszöget gondolta. Árokkal van körülvéve a terület. Ott ki van építve 

a kamerarendszer is, de ott csak kisebb játszótérre van hely. Ott közel vannak a házak, előfordulhat, 

hogy zavarná a lakosokat. Kéri, hogy ezen gondolkodjanak. Elmondta, hogy többször jelzik neki a 

kamionforgalmat. Az M1-es autópálya felújítása lassan elkezdődik. Már rengeteg balesetről lehet 

hallani. A balesetek esetén előfordul, hogy leterelik az autópályáról az autókat. Terelés esetén a 

közlekedési táblák tiltása feloldódik. Amikor a közeli szakaszt fogják csinálni, akkor megnövekedhet 

Szákszenden is a forgalom. Nem szeretné azt, hogy ha meglenne végig a faluban csinálva az út, rázúdul 

a forgalom és tönkre teszi azt. Most két kamion nem fér el az úton, tehát ha nem lenne megcsinálva az 

út, akkor kihagynák Szákszendet. Ebben nem nekik kell döntést hozni, de ez problémaként merülhet fel.  

Elmondta, hogy az óvodában klímaberendezés beszerelését felmérette.  Műszaki paraméterek ismerete 

után tudja kiírni a beszerzést. Május 31. napjáig szeretné, ha megvalósulna az óvoda klimatizálása. Kérte 

a képviselőket, hogy gondolkozzanak el a Sportegyesület által a Faluházban használt öltözőkről. A bírói 

öltöztetésre az egyesület igénybe veszi a faluház öltözőit. Egy bírói öltözőt terveztek anno, akkor még 

nem volt gyakori, hogy női bírók lennének. Véleménye szerint nem törekszik a sportegyesület a 

probléma megoldására. Azt látja, hogy lemegy a Faluházba a női bíró, mellette a másik öltözőt igénybe 

veszi a férfi bíró is. Kényelmesebb így nekik. Vasárnap nyitva van, használják, az önkormányzat takarít 

utánuk. Ez eddig szokásként működött, kéri, hogy gondolkodjanak el azon, hogy mi legyen ezután. 

Maradjon így vagy zárják el az öltözőt? Kéri a segítséget. A bizottságok felé fordult a szélmalmok 

kérdésében. Jegyző úrral egyeztetett, hogy a képviselő-testület ne hozzon olyan döntést, amely a 

későbbiekben kedvezőtlen lenne rájuk nézve. Ezért kérte a bizottságokat, hogy gondolják át, hogy a 

későbbiekben támogatni tudnák-e a szélerőmű telepítést, ha minden engedély, szakértői vélemény 

kedvező. Ha minden rendben lenne, támogatni tudnák-e, hogy a HÉSZ módosítás iránti eljárás 

meginduljon. Szeretne egy jelzést, ha minden megfelel, akkor támogatni tudják. Akár meg lehet erről 
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kérdezni a lakosságot is. Elmondta, hogy a képviselők feladata, hogy képviseljék azokat, akik megbízták 

őket. Megkérdezte a képviselőket, hogy esetleg erről a témáról egyeztettek-e valakivel? Elmondta, hogy 

ő beszélt néhány emberrel. Valaki azt mondta, hogy nem zavaró, meg lehet szokni.  

 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy tudott-e a polgármester egyeztetni a nagyigmándi 

polgármesterrel, hogy mennyi bevétel származik ebből? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy beszélt a nagyigmándi, kisigmándi és bábolnai 

polgármesterrel. A kisigmándi polgármester nem tudta megmondani, hogy pontosan mennyi iparűzési 

adó folyik be, de nem járnak rosszul. 50 millió Ft szolidaritási adót fizetnek be. Sok szélmalmuk van, 

de 2,1-2,1 MW-sak. A nagyigmándi polgármester elmondta, hogy megéri. Szerinte 12 millió Ft jöhetne 

be Szákszenden. Dadon se zárkóznak el, ők is megkérdezik a lakosságot. Megkérdezte, hogy a cégvezető 

földjeire miért nem terveznek, azt a választ kapta, hogy oda nem telepíthetnek.  

 

Klestenitz Miklós alpolgármester elmondta, hogy az ő szempontjukból az is nem is érdekes. 

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy szerinte azért elgondolkodtató.  

 

Klestenitz Miklós alpolgármester elmondta, hogy szerinte nem akarja lecsökkenteni a földje értékét.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy nem ők döntik el, hogy kinek a földjére kerül. 

Szerinte mostanában nem lesz olyan lehetőség, hogy ekkor pénzmennyiség aránylag rövid időn belül a 

településre jusson. Szerinte a szélenergia egy tiszta energia. Ha kell akkor már inkább ezt választja, mint 

egy akkumulátorgyárat. Fel kell készülni, hogy nem mindenkinek fog ez tetszeni.  

 

Havasiné Orbán Ildikó képviselő elmondta, hogy 34 földtulajdonosnak küldtek ki levelet. Nem 

lehetne-e nyomon követni, hogy kik ezek a lakosok? Nem lehetne-e nekik egy közmeghallgatás? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy meg lehet őket kérdezni, de ne csak őket kérdezzék 

meg. Nézzék meg, hogy hány embert érdekel. Ő meg fogja kérni a céget, hogy tartson egy tájékoztatót, 

mutassák be a beruházást. Az önkormányzatnak nem áll a rendelkezésére még semmilyen anyag. A cég 

fogja bemutatni. A cégnek ő szeretne egy visszajelzést, például, ha minden megfelel, akkor ez egy 

támogatható döntés. Két héten belül szeretné, ha a cég bemutatná a beruházást. 

 

Klestenitz Miklós alpolgármester elmondta, hogy kirendeltségvezető mondta, hogy a HÉSZ 

módosítása eljárása során kell majd lakossági fórumot tartani. 

 

Kovács Laura kirendeltségvezető elmondta, hogy így van. A jogszabályok szerint kötelező, de akkor 

már elindul az eljárás. Ez a tájékoztató előtte lenne.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy ha a nagy többség azt mondja, hogy nem, akkor afelé kell 

gondolkodni. 

 

Takács Áron József képviselő feltette a kérdést, hogy azt miből állapítják meg? 1500 lakosból 10 

ember jön el, abból nem lehet dönteni.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ezzel egyetért. Ha eljön elmondja, az nagyon jó. Aki 

nem jön el, azoknak az embereknek ők a képviselőjük. Ezért kell nekik felvállalni a döntést. Azért 

vannak ott, mert bizalmat kaptak. Nézzék meg, hogy hányan jönnek el. Ha eljön 300 ember, hogy ezt 

nem szeretnék, akkor az jelzésértékű. Tájékoztatta a testületet arról, hogy az Északdunántúli Vízmű Zrt. 

bérleti díjat fizet az önkormányzatnak. A bérleti díjat ők állapítják meg, ők csinálják a beruházásokat. 
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Felkapta a vizet, mert egy aknafedél 1.200.000 Ft-ba került. Rákérdezett, megkapta az ajánlatot rá. Eddig 

nem volt gond, most az elszámolásnál az általuk fizetett bérleti díj kevesebb, mint a beruházás, 101.000 

Ft-t pluszban ki kellett fizetni. Felhívta Császáron a hivatalvezetőt időpont miatt. Úgy szeretné a gördülő 

fejlesztési tervet megállapítani, hogy összhang legyen. Annyi legyen a beruházás, mint a bérleti díj. Ha 

kiküldenének egy 18 millió forintos számlát, nem tudnák kifizetni. Megoldást kell erre találni. 

 

Klestenitz Miklós alpolgármester javasolta, hogy tekintsék át a szerződést.  

 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy nekik kell állni a javítás költségét? A vízdíjban levő 

csatornadíjat hova számolják el? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ez a bérleti díj, elutalják az önkormányzatnak. 

Beruházások tesznek. Eddig nem volt gond, mert a bérleti díj több volt, mint a beruházás. Most lett egy 

mínusz 100.000 Ft-os számlánk.  

 

Bodányi Endre Lajos képviselő elmondta, hogy lehet ez egyre gyakoribb lesz.  

 

Klestenitz Miklós alpolgármester elmondta, hogy tervszerű munkák is voltak.  

 

Veréb Zoltán képviselő feltette a kérdést, hogy az önkormányzat tudta nélkül végeznek javításokat? 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy így van. Ők az egyedüli cég, aki erre alkalmas. Eddig 

nem volt probléma.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy szerinte egy 1.000.000 Ft-os aknafedél irreális.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy megvan az anyag, meg tudja mutatni. Ebben az évben 

nincs gond, de utána kell járni.  

 

Veréb Zoltán képviselő elmondta, hogy a múzeumból szóltak neki a sírkővel kapcsolatban, odaadnák 

a településnek. Kellene egy megfelelő helyet találni neki, és tetőt építeni fölé, mert mészkő.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy el tudja képzelni, hogy üvegbe raknák és körbe 

tudnák járni. Meg lenne világítva. 

 

Takács Tímea bizottsági tag elmondta, hogy a helyi értékek közé fel lehetne venni.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy megkereste a zámolyi polgármester abban az ügyben, 

hogy egy aukción vásároltak iratokat. Átnézték az iratokat, és találtak benne 1800-as évek végéről szendi 

vonatkozású iratokat. Szívesen átadják a településnek. 

 

Takács Áron József képviselő elmondta, hogy a védőnő említette a beszámolójában, hogy hasznára 

válna egy ambubaba. Utánanézett, kb. 100.000 Ft-ba kerülne egy. A bizottsággal egyetértettek, hogy 

hasznos volna egyet beszerezni.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy az ambubaba vásárlása már feljött az előző ciklusban 

is. Nem volt döntés benne. Nem a 100.000 Ft-ról van szó, hanem, hogy mire kell, hasznos lesz-e.  

 

Takács Tímea bizottsági tag elmondta, hogy az iskolában biztos hasznos volna. Megmutatni a 

gyerekeknek az újraélesztést.  
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Bodányi Endre Lajos képviselő elmondta, ha már csak nekik mutatja meg az újraélesztést, már akkor 

megérte. 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy akkor következő ülésre készítenek egy javaslatot. 

 

Takács Áron József képviselő elmondta, hogy többen örülnének a faluban termelői piacnak. 

Előzetesen érdeklődött már, hogy mi a menete. A kérdése az, hogy az önkormányzat tudna-e helyszínt 

biztosítani? A Faluház parkolójára gondolt.  

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy természetesen támogatják az ötletet. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így Papp Attila Csaba polgármester megköszönte a 

jelenlévőknek a figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 18 óra 10 perckor bezárta.  

k.m.f. 

 

Papp Attila Csaba         Dr. Tomayer Tamás 

 polgármester             jegyző 

 

 


